
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 85
Hvad er grunden til, at Lægemiddelstyrelsen forsvarer brugen af BAK-konserveringsmid-
ler i øjendråber, når EMA gør, hvad de kan, for tilskynde til brug af BAK-frie produkter?
Der henvises til artikel i ugeskiftet.dk 18/10-21: ”Professor: ”Patienter hælder skrappe 
konserveringsmidler lige i øjnene””.
https://ugeskriftet.dk/nyhed/professor-patienter-haelder-skrappe-konserveringsmidler-lige-
i-ojnene

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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